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§ 108 Tillkommande extra ärende 

Ärendebeskrivning 
Göran Widehammar anmäler ett extra ärende gällande Mo skola till dagens 
sammanträde. Paragrafen ska justeras omedelbart. 

Tekniska nämnden beslutar 

att ärendet ska tas upp efter punkt 19 på ärendelistan. 

____ 
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§ 109 Halvårsprognos 2011 

Ärendebeskrivning 
Agneta Johansson, ekonom, redovisar vid sammanträdet halvårsprognosen för 
tekniska förvaltningen. 

Tekniska förvaltningen beräknar göra ett underskott mot budget med -9,3 Mkr. 
Förutom den del av kostnadsreduceringen som tekniska förvaltningen har fram t.o.m. 
budget 2012 på sig att åtgärda, -2,8 Mkr, beror det mesta av underskottet på snö och 
kyla, totalt -8,3 Mkr. Resterande del av underskottet hör till parkeringsverksamheten,  
-1,6 Mkr. 

____ 
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§ 110 Ekonomisk rapport 

Ärendebeskrivning 
Agneta Johansson, ekonom, redovisar vid sammanträdet årets resultat fram till och 
med juli för tekniska förvaltningen. Total nettokostnad 58,1 Mkr jämfört mot en 
budget på 51,3 Mkr.  

Nedanstående kostnader/intäkter t o m juli redovisas.  

 Utfall Budget 

Personalkostnader 

Vinterväghållning 

Snö, takskottning (fast.avd.) 

Energi (fast.avd.) 

Skador (fast.avd.) 

Bostadsanpassning 

Parkerings- och felparkerings- 
intäkter 

Fiberstaden 

56,8 Mkr 

11,1 Mkr 

  8,4 Mkr 

21,0 Mkr 

  0,3 Mkr 

  5,7 Mkr 

  1,9 Mkr 
 

  3,0 Mkr 

57,2 Mkr 

  7,0 Mkr 

  5,0 Mkr 

22,1 Mkr 

  1,1 Mkr 

  5,3 Mkr 

  3,1 Mkr 
 

  2,4 Mkr 

____ 
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§ 111 Budget 2012 

Ärendebeskrivning 
Agneta Johansson, ekonom, presenterar tekniska förvaltningens budget för 2012. 

Index 
Personalkostnader 3,1 % 3 077 kkr 
Köpta tjänster 3,1 % 1 186 kkr 
Övriga kostnader 2,5 %     5 176 kkr 
Internhyra kostnad 2,5 %    128 kkr 
Intäkter (ökat intäktskrav) 2,5 %       -8 793 kkr 

Riktat 
Fiberstaden ökat intäktskrav  -1 000 kkr 
Avgiftsfri parkering minskat intäktskrav   1 000 kkr 

Ramreducering   -2 725 kkr 

Total nettoram  73 993 kkr 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 112 Information om fastighetsavdelningen 

Ärendebeskrivning 
Avdelningschef Charlotta Butler informerar om fastighetsavdelningens verksamhet. 

Fastighetsavdelningens grundåtaganden 
 Planering, förvaltning, underhåll och drift av kommunens fastigheter, lokaler och 

anläggningar samt i förekommande fall ny- och ombyggnad av dessa byggnader 
och anläggningar. 

 Handlägga bostadsanpassningsärenden, ca 350 ärenden per år. 

Fastighetsavdelningens kvalitativa åtaganden 
 Fastigheter ska inom ramen för tilldelade medel underhållas så att de uppfyller 

ställda krav på arbetsmiljö, och så långt som möjligt med tilldelade medel motverka 
kapitalförstöring av byggnaderna. 

 Fastigheter som inte är nödvändiga för kommunens direkta verksamhet ska om så 
är möjligt säljas. 

Avdelningen består av 47 st heltidsanställda. 

- 18 tjänstemän, varav 4 st är arbetsledare. 
- 28 kollektivanställda, varav 22 st arbetar som fastighetsskötare. 
- Underhållsgruppen: 3 snickare, 1 elektriker, 1 rörmokare och 1 chaufför. 
- Löpande: prao-elever, praktikanter och vikarier. 

Årets större projekt 
 Ny gruppbostad Kristineberg, ca 15 Mkr 

 Hudiksvalls badhusrenovering, ca 12 Mkr 

 Folkets Hus brandåtgärder, 2 Mkr 

 Ede skola omstrukturering, ca 10 Mkr 

 Syllsanering Håstahöjdens förskola, ca 4 Mkr 

 Diverse skol- och förskoleprojekt, totalt 25 Mkr 

 Diverse skador och större underhåll, 15 Mkr 

 Ordförande tackar för informationen. 
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§ 113 Information om bostadsanpassningsbidrag 

Ärendebeskrivning 
Vid tekniska nämndens sammanträde den 13 juni 2011, § 100, beslutades att bjuda in 
Eva Ahlgren och Sven-Erik Jonsson till nämndens sammanträde i augusti för 
information om bostadsanpassningsbidrag. 

Eva Ahlgren och Sven-Erik Jonsson informerar i ärendet, samt presenterar Hans-Olov 
Andersson som ska efterträda Sven-Erik Jonsson då han går i pension. 

Bidragen regleras genom lagen om bostadsanpassningsbidrag. Denna lag har till 
ändamål att genom bidrag till anpassning av bostäder ge personer med funktionshinder 
möjlighet till ett självständigt liv i eget boende. Kommunerna ska svara för att bidrag 
lämnas till anpassning i denna lag. Boverket har tillsyn över kommunernas 
bidragsverksamhet. 

Bidrag lämnas endast om åtgärderna är nödvändiga för att bostaden ska vara 
ändamålsenlig som bostad för den funktionshindrade. Behovet av åtgärden ska styrkas 
av arbetsterapeut, läkare eller annan sakkunnig samt att det ska finnas en klar koppling 
mellan funktionsnedsättningen och åtgärderna. 

Cirka 350 ärenden handläggs per år. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 114 Upphandling av renhållningstjänster 

Dnr 2011-362-450 

Ärendebeskrivning 
Nils-Ola Norlin, avdelningschef avfallsavdelningen, informerar vid sammanträdet i 
ärendet. 

Hudiksvalls och Nordanstigs kommuner har avtal med SITA Sverige AB gällande 
slamtömning, insamling av hushållsavfall, transport till förbränning samt förbränning 
av hushållsavfall. Ursprungsavtalen slöts på fem år med möjlighet till två års 
förlängning. Förlängningsklausulen har utnyttjats och avtalen upphör den 31 december 
2012. 

Hudiksvalls kommun har i avfallsplanen fastslagit att matavfall ska samlas in och 
utnyttjas för biogasproduktion med vidareförädling till fordonsgas. Detta är svårt att 
åstadkomma till den 1 januari 2013 eftersom det då inte kommer att finnas någon 
rötningsanläggning inom rimligt transportavstånd. Anläggningar planeras i Sundsvall 
och Gävle, men beräknas inte vara i drift förrän tidigast 2014-2015. 

Normal avtalstid för renhållningstjänster är minst fem år med två års förlängnings-
möjlighet. En upphandling med den tiden för hushållsavfallet innebär i praktiken två 
olika system under perioden. Erfarenhet från andra kommuner visar att det ofta 
uppkommer svåra tolkningsfrågor i samband med systembyte under avtalsperioden. 

Som ett alternativ i avvaktan på en rötningsanläggning i regionen kan en upphandling 
genomföras med en kortare avtalsperiod. En tidsperiod på två år med 
förlängningsmöjlighet 1+1 år bör passa tiden för etablering av en rötningsanläggning. 
En sådan upphandling genomförs då för insamling och förbränning enligt nuvarande 
system. 

När det gäller slamtömningsentreprenaden finns inga hinder för en upphandling med 
normal omfattning på fem år med möjlighet till två års förlängning.  

Upphandlingarna bör där det är möjligt samordnas med Nordanstigs kommun och 
genomföras av Inköp Gävleborg. 
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Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att upphandling för insamling samt bortforsling och förbränning av hushållsavfall sker 
på två år med förlängningsmöjlighet 1+1 år, samt  

att upphandling av slamtömning sker på fem år med möjlighet till två års förlängning. 

Tekniska nämnden beslutar 

att upphandling för insamling samt bortforsling och förbränning av hushållsavfall sker 
på två år med förlängningsmöjlighet 1+1 år, samt  

att upphandling av slamtömning sker på fem år med möjlighet till två års förlängning. 

____ 
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§ 115 Prissättning av industritomter i Ullsätter 

Dnr 2011-363-253 

Ärendebeskrivning 
Göran Widehammar, avdelningschef mark- och mätningsavdelningen, informerar vid 
sammanträdet i ärendet. 

Tekniska förvaltningen har fått flera förfrågningar från intressenter om industrimark i 
Ullsätter. Några områden har redan sålts som industrimark utan skyltläge eftersom 
Ullsättersleden inte har varit prioriterad tidigare. 

Med anledning av att kommunen kommer att projektera Ullsättersleden och 
förhoppningsvis anlägga densamma inom något år (beslut hösten 2011) bör 
prissättningen av industrimark i Ullsätter ses över. 

För närvarande har tekniska förvaltningen cirka 7 företag som är intresserade av mark i 
Ullsätter. Innan förvaltningen går vidare med köpeavtal med berörda intressenter 
måste en anpassad prissättning göras. 

Enligt kommunfullmäktiges beslut den 23 februari 2009, § 8, ska priset för 
industrimark ligga mellan 70 – 200 kr/m2. För attraktiv industrimark eller med 
skyltläge ska priset vara 200 – 500 kr/m2. 

Tekniska förvaltningen anser att industrimark intill den planerade Ullsättersleden bör 
ha ett pris på 250 kronor/m² och industrimark innanför läget utefter leden bör ha ett 
pris på 150 kronor/m² eftersom de inte får något skyltläge.  

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att industrimark i direkt anslutning till Ullsättersleden ska ha ett pris på 
250 kronor/m², samt 

att industrimark med läge utan direkt anslutning till Ullsättersleden ska ha ett pris på 
150 kronor/m². 
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Tekniska nämnden beslutar 

att industrimark i direkt anslutning till Ullsättersleden ska ha ett pris på 
250 kronor/m², samt 

att industrimark med läge utan direkt anslutning till Ullsättersleden ska ha ett pris på 
150 kronor/m². 

____ 
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§ 116 Medborgarförslag om gatubelysning efter 
Sunnansjövägen, Delsbo 

Dnr 2011-156-035 

Ärendebeskrivning 
Roland Olsson, avdelningschef gata-park-transportavdelningen, informerar vid 
sammanträdet i ärendet. 

Kommunfullmäktige har den 28 mars 2011, § 46, beslutat att överlämna ett 
medborgarförslag till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

Lars Svensson, Delsbo, har lämnat ett medborgarförslag om belysning utefter 
Sunnansjövägen i Delsbo. År 2008 inkom ett medborgarförslag om belysning efter 
samma vägsträcka som besvarats av Agneta Löf på Vägverket.  
Tekniska förvaltningen har översänt en ny skrivelse till Trafikverket om det nya 
medborgarförslaget och svar har inkommit, undertecknat av Stefan Granbäck.  
I Trafikverkets svar sägs bl.a. att ”medborgarförslaget inte heller denna gång kan få ett svar i den 
riktning som Dellborna önskar. Ett rekreationsstråk är en kommunal angelägenhet och det finns 
därför möjlighet för kommunen att komplettera med kommunal belysning efter vägen om så önskas”.. 

En noggrannare undersökning har utförts där befintlig belysning förlängs från 
Olnirsvägen, Forbondevägen och Svartstubacken. 39 ljuspunkter erfordras och ca 
1 400  meter kabelgrav. Beräknad kostnad exklusive moms uppgår till ca 675 000 
kronor. I kalkylen ingår belysningsstolpar med 8 m längd och 1,5 m utligg. Armaturer 
är Selenium 50/70 w och ljuskälla är 50 w högtrycksnatrium och 70 w Na vid vägskäl. 
Driftkostnaden för tillkommande ljuspunkter, exklusive diverse skador och moms, 
beräknas till ca 13 500 kronor/år med dagens energikostnad. 

Kommunen är inte väghållare för Sunnansjövägen, utan väghållare är Trafikverket.  

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 
att medborgarförslaget ska anses besvarat. 

Tekniska nämnden beslutar 

att medborgarförslaget ska anses besvarat. 

____ 
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§ 117 Yttrande över medborgarförslag om att kommunen 
bör ha ett 020-nummer som är gratis att ringa 

Dnr 2011-249-035 

Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag väcktes vid kommunfullmäktige den 2 maj 2011 av Björn 
Grundström, Delsbo, där han föreslår att kommunen bör ha ett 020-nummer som är 
gratis att ringa med motiveringen att det inte ska vara en klassfråga vem som kontaktar 
kommunen. Tekniska nämnden har fått i uppdrag att yttra sig i ärendet. 

Med ett 020-nummer går det inte att ringa direktnummer och möjligheten för 
kommunen att ta samtalskostnaden är inte tänkbar i nuvarande ekonomiska läge. 
Personalstyrkan måste dubbleras eftersom alla samtal måste kopplas och servicen blir 
sämre p.g.a. längre väntetider. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

____ 
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§ 118 Yttrande över medborgarförslag om pantrör för 
flaskor och burkar 

Dnr 2011-163-035 

Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag väcktes vid kommunfullmäktige den 28 mars 2011 av Björn 
Grundström, Delsbo, där han föreslår att kommunen ska uppföra så kallade pantrör 
för att minska nedskräpning och öka återvinning. Tekniska nämnden har fått i uppdrag 
att yttra sig i ärendet. 

Återbruk och återvinning av produkter och material är de högsta stadierna i den så 
kallade avfallshierarkin. Erfarenheter från parksektionen, som ansvarar för bland annat 
tömning av papperskorgar, visar att de ekonomiska incitament som idag finns via 
pantsystemet fungerar väl. Ett flertal privata initiativ gör att väldigt liten andel av den 
pantbara delen av avfallet i papperskorgarna faller utanför pantsystemet. Parksektionen 
gör även den bedömningen att pantrören i sig inte skulle minska nedskräpningen. De 
personer som idag inte använder papperskorgar och dylikt kommer troligen inte 
anstränga sig mer för att slänga i ett pantrör.  

Däremot kan det ha en pedagogisk/informativ effekt att erbjuda pantrör som ger en 
positiv bild till kommunens miljöarbete. Pantrör eller motsvarande kommer att 
övervägas vid nyinvesteringar och utbyten av befintlig utrustning. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

____ 



Protokoll 18 (30)

Sammanträdesdatum  
2011-08-29 

Tekniska nämnden 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 119 Yttrande över medborgarförslag om namnbyte på 
Folkets Hus och flytt av statyn av August Palm 

Dnr 2011-253-292 

Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag väcktes vid kommunfullmäktige den 2 maj 2011 av Kjell-Olof 
Hofsberger, Hudiksvall, där han föreslår att statyn av August Palm flyttas och byte av 
namn på Folkets Hus. Tekniska nämnden har fått i uppdrag att yttra sig i ärendet. 

Byte av namn på Folkets Hus pågår. 

Tekniska förvaltningen föreslår att lärande- och kulturförvaltningens kulturavdelning 
utreder frågan kring en eventuell flytt av statyn av August Palm. Att flytta ett 
konstverk är i vissa fall något man endast kan göra i samråd med konstnären. Den 
dialogen och förslag på eventuell ny placering görs lämpligen av representanter för 
kulturen. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

____ 
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§ 120 Yttrande över medborgarförslag om skyltar vid 
infarterna till Hudiksvall m.m. 

Dnr 2011-248-035 

Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag väcktes vid kommunfullmäktige den 2 maj 2011 av Björn 
Grundström, Delsbo, angående skyltar och områden kring infarten till Hudiksvall. 
Tekniska nämnden har fått i uppdrag att yttra sig i ärendet.  

Turistbyrån arbetar med nya infartsskyltar och elektroniska tavlor som bland annat en 
följd av nya E4. 

Områden kring infarterna till Hudiksvall är bara delvis ägda av kommunen. 
Kommunens ytor sköts med regelbunden slyröjning, släntslåtter, gräsklippning m.m. 
En icke försumbar del av parksektionens utsättning av sommarblommor och övrig 
parkskötsel läggs just på infarterna och dess rondeller. Dessa är prioriterade. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

____ 
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§ 121 Medborgarförslag om VM i grävmaskin 

Dnr 2011-244-035 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har den 2 maj 2011 beslutat att överlämna ett medborgarförslag 
till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

Björn Grundström, Delsbo, har lämnat ett medborgarförslag om att kommunen borde 
anordna VM i grävmaskin.  

Tekniska förvaltningen anser att föreslaget evenemang ska ordnas av de intressen som 
besitter fackkunskapen i frågan att anordna evenemang, t.ex. Fokus Glada Hudik. Om 
evenemanget skulle komma till Hudiksvall kan tekniska förvaltningen säkert vara 
behjälplig med frågor kring markåtkomst, trafiklösningar m.m. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget, samt 

att lämna över förslaget till Fokus Glada Hudik för eventuell vidare handläggning. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget, samt 

att lämna över förslaget till Fokus Glada Hudik för eventuell vidare handläggning. 

____ 
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§ 122 Medborgarförslag om grön linje längs infarten till 
Hudiksvall 

Dnr 2011-245-035 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har den 2 maj 2011 beslutat att överlämna ett medborgarförslag 
till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

Björn Grundström, Delsbo, har lämnat ett medborgarförslag om att anlägga en grön 
linje vid vägrenen längs infarten till Hudiksvall.  

Syftet med den gröna linjen är att få in fler tillfälliga besökare och hjälpa dem att hitta 
genom staden.  

En markering av föreslagen typ ingår inte i någon internationell/nationell standard, 
inte heller i vägmärkesförordningen och skulle inte uppnå önskad effekt då flertalet 
inte skulle förstå vad den betydde. Likaså skulle den gröna linjen stora delar av året 
vara mycket svår att se. Förslaget berör i stora delar Trafikverkets vägar och tekniska 
förvaltningen betraktar det som ogenomförbart. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget. 

____ 
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§ 123 Medborgarförslag om Iggesundsbadet m.m. 

Dnr 2007-004-292 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har den 29 november 2010 beslutat att överlämna ett 
medborgarförslag till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

Sigrid Svensson, Hudiksvall, har lämnat ett medborgarförslag om en äventyrsdel till 
Iggesundsbadet och en vuxenprofil på Hudikbadet. 

Under våren och sommaren 2011 har en omfattande renovering gjorts av Hudiksvalls 
badhus. Badhuset har även tillgänglighetsanpassats och kompletterats med en Spa-
avdelning, så en viss vuxenprofil har redan skapats. 

Översiktlig utredning för att bygga ut Iggesund med en ”äventyrsdel” är gjord och det 
är fullt möjligt att komplettera badet med det. Tekniska förvaltningen gör den 
bedömningen, utifrån rådande diskussioner angående investeringsbudgeten 2012-2015, 
att badhusen i Iggesund och Hudiksvall inte kommer att genomgå några större 
förändringar än genomförda och pågående inom överskådlig tid. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget. 

____ 
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§ 124 Medborgarförslag om upprustning av bryggor i 
Dellensjöarna 

Dnr 2011-295-035 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har den 30 maj 2011 beslutat att överlämna ett medborgarförslag 
till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

Thomas Allander, Delsbo, har lämnat ett medborgarförslag om upprustning av 
bryggor i Dellensjöarna.  

Dellensjöarna och Dellenbygden är en stor tillgång för Hudiksvalls kommun och dess 
turism. Infrastrukturen, i detta fall bryggor och kajer, är en viktig förutsättning för en 
eventuell båttrafik på sjöarna. 

Tekniska förvaltningen ställer sig positiv till förslaget och menar att, under 
förutsättning att någon presenterar planer på båttrafik och att medel avsätts i 
investeringsbudgeten, så kan bryggor byggas. Ingen bedömning har gjorts av 
möjligheterna utifrån markåtkomst, strandskydd, bygglov, trafiklösningar, parkeringar, 
miljöpåverkan, störningar m.m. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens svar på 
medborgarförslaget. 

____ 
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§ 125 Medborgarförslag om ställplats för husbilar 

Dnr 2011-296-035 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige har den 30 maj 2011 beslutat att överlämna ett medborgarförslag 
till tekniska nämnden för handläggning och beslut. 

Åke Eriksson, Hudiksvall, har lämnat ett medborgarförslag om ”ställplats” för husbilar 
på Kattvikskajen. 

Ställplats: Område för att ställa sin husbil över natten, gärna med tillgång till el, vatten, tömning av 
gråvatten, tömning av latrin, dusch m.m. 

Precis som förslagsställaren konstaterar har husbilarna sedan länge hittat Kattvikskajen 
som en oorganiserad ställplats. Detta fenomen delar Hudiksvall i åtminstone två läger, 
fördelning okänd. De, liksom förslagsställaren, som välkomnar husbilarna och helst vill 
att kommunen utvecklar bemötandet av dessa och dels de som helst vill förbjuda 
”gratis camping” i stadskärnan då det snedvrider konkurrensen mot campingplatser 
m.m.  

Området är idag avsett för hamnändamål och det finns i realiteten ingen rättighet för 
bilarna att stå där de står. Så länge ingen stör den yrkesmässiga verksamheten i 
området har tekniska förvaltningen betraktat det som ett trevligt pittoreskt inslag i 
sommarstaden Hudiksvall. Vid ett fåtal tillfällen har den toalett som är uppsatt för 
strömmingsfisket använts av något fordon som tömt sina tankar, med översvämning 
som följd.  

Tekniska förvaltningen anser att innan man vidtar några åtgärder åt något håll så 
behövs några frågor hanteras politiskt. 

1. Ska nuvarande företeelse få vara kvar eller förbjudas? 

2. Ryms en permanent ställplats inom framtida användning av Kattvikskajen? 

Om det är nej på fråga 2, eller om svaret får vänta tills fördjupade översiktsplaner för 
området är fastställt, så kan rimligtvis det enda ”tillfälliga” alternativet göras i 
kommunal regi, då troligtvis ingen annan är beredd att investera med så pass osäkra 
tidsramar. Nästa fråga blir då: 

3. Ska kommunen bygga en tillfällig ställplats som kan upplevas som konkurrent till privata 
alternativ? 
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Enligt förslagsställaren, och även andra rådfrågade, så är inte målgruppen med en 
ställplats samma som för de som vanligtvis använder traditionella campingplatser. En 
kommunal ställplats kan kanske komplettera marknaden i stället för att konkurrera på 
den. Näringslivet i centrum torde dra nytta av en centralt belägen ställplats. Även 
arbetet med att locka in fler genomfartsresenärer borde underlättas med en ställplats. 

Tekniska förvaltningen tackar förslagsställaren för förslaget. 

Arbetsutskottets förslag till tekniska nämnden 

Tekniska nämnden beslutar 

att rådfråga KNS (Kommun och näringsliv i samverkan) innan man fattar beslut i 
frågan och eventuellt äskar investeringsmedel för att utveckla verksamheten eller 
förbjuder nuvarande fenomen. 

Tekniska nämnden beslutar 

att rådfråga KNS (Kommun och näringsliv i samverkan) innan man fattar beslut i 
frågan och eventuellt äskar investeringsmedel för att utveckla verksamheten eller 
förbjuder nuvarande fenomen. 

____ 
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§ 126 Val av ny ledamot till arbetsutskottet efter Sture 
Jonsson (MP) 

Dnr 2011-339-102 

Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden ska utse en ny ordinarie ledamot till arbetsutskottet, eftersom Sture 
Jonsson (MP) har avsagt sig sitt uppdrag. 

Bengt Sahlin (MP) föreslås som ny ordinarie ledamot i arbetsutskottet. 

Tekniska nämnden beslutar 

att utse Bengt Sahlin (MP) till ny ordinarie ledamot i arbetsutskottet. 

____ 



Protokoll 27 (30)

Sammanträdesdatum  
2011-08-29 

Tekniska nämnden 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 127 Val av ny ersättare till arbetsutskottet 

Ärendebeskrivning 
Tekniska nämnden ska utse en ny ersättare till arbetsutskottet då Bengt Sahlin (MP), 
tidigare ersättare, har valts till ordinarie ledamot. 

Lone Klitten (MP) föreslås som ny ersättare i arbetsutskottet. 

Tekniska nämnden beslutar 

att utse Lone Klitten (MP) till ny ersättare i arbetsutskottet. 

____ 
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§ 128 Anmälan av delegationsbeslut 

Ärendebeskrivning 
1 Dnr 2011-348-002 

Köp, försäljningar m.m. anslagna 1 april-30 juni 2011, förteckning 2011-07-06 

2 Dnr 2011-047-274 
Bostadsanpassningsbidrag juni-juli 2011, förteckning 2011-08-10 

3 Dnr 2011-042-517 
Parkeringstillstånd för rörelsehindrade 1:a halvåret 2011, förteckning 2011-07-01 

4 Tekniska utskottet 2011-08-15 

Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut. 

____ 
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§ 129 Meddelanden 

Ärendebeskrivning 
Meddelas tekniska nämnden och läggs till handlingarna. 

1 Dnr 2010-458-035 
Kammarrättens dom gällande överklagat avgörande i Förvaltningsrätten – 
Klagande: Elisabet Fladell-Erlandsdotter, Delsbo 

2 Dnr 2009-128-253 
Förvaltningsrättens dom gällande överklagan av tekniska nämndens beslut den 16 
augusti 2010, § 91, samt Hudiksvalls kommuns överklagan av domen 

3 Kommunfullmäktige 2011-06-20 § 131 
Val av ny ledamot i tekniska nämnden efter Sture Jonsson (MP) som entledigats 

4 Kommunfullmäktige 2011-06-20 § 132 
Val av ny ersättare i tekniska nämnden efter Teresa Forssell (MP) som entledigats 

5 Kommunfullmäktige 2011-06-20 § 118 
Utökad upplåningsram 2011 

6 Kommunfullmäktige 2011-06-20 § 117 
Budgetdirektiv och ekonomiska ramar för budgetåren 2012-2015 samt skattesats 
för år 2012 

7 Kommunfullmäktige 2011-06-20 § 127 
Utveckling av Hudiksvalls hamnområde 

8 Kommunstyrelsen 2011-06-09 § 156 
Utveckling av Galgberget, Hudiksvall 

9 Kommunfullmäktige 2011-05-30 § 107 
Kommunstyrelsens och övriga nämnders generella åtaganden 2011 

10 Kommunfullmäktige 2011-05-30 § 109 
Motion om kommunal folkomröstning om Kattvikskajen 

11 Kommunfullmäktige 2011-05-30 § 100 
Fastställande av ny investeringsplan för 2011 

12 Kommunstyrelsen 2011-05-12 § 129 
Ansvarsfördelning för hantering av dagvattenfrågor 
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13 Kommunstyrelsen 2011-05-12 § 135 
Ny säkerhetsskyddschef och biträdande säkerhetsskyddschef 

14 Kommunstyrelsen 2011-05-12 § 119 
Huvudmannaskap för saneringsåtgärder vid Håstaholmen 

____ 
 


